

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL

IND. & MEDICAL APPLIANCES
Date: 30-01-2024 09:41:40 AM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيماوية والمستلزمات الطبية التاريخ: 30-01-2024 09:41:40 AM

الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL IND. & MEDICAL APPLIANCES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 08-02-2024 at Zoom to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيماوية والمستلزمات الطبية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 08-02- 2024 الساعة 12:00 في Zoom وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالى:

Subject: الموضوع:

 Other:
 آخر:

We would like to inform you that it has been decided to convene the extraordinary general assembly meeting of the Middle East Company for Pharmaceutical, Chemical and Medical Appliances Industries SAOC, inviting you to attend the meeting on Thursday, 08/02/2024, at twelve o'clock in the afternoon via electronic means via the application (zoom). We will inform you after the meeting of the decisions issued by the meeting duly.

نود إعلامكم بإنه قد تقرر الدعوة لعقد إجتماع الهيئة العامة غير العادي لشركة الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيماوية والمستلزمات الطبية م.ع.م، دعوتكم لحضور الاجتماع يوم الخميس الموافق 2024/02/08 ، الساعة الثانية عشر ظهرا عبر الوسائل الالكترونية عن طريق تطبيق (zoom). وسوف نوافيكم بعد عقد الاجتماع بالقرارات الصادرة عن الاجتماع حسب الاصول.

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Eyas AbuMarar

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Eyas AbuMarar